
 
 
 

Extra nyhedsbrev angående have vandring - Juli 2023 
 
 

Kære have lejer 
 
Bestyrelsen har i uge 28 været på en af de årlige have vandringer, og vi kan konstaterer at 
langt de fleste haver i foreningen er velholdte og fuldt ud lever op til Herlev kommunes 
lokalplan og foreningens vedtægter og ordenregler. 
 
Der er dog nogle have lejere som stadig mangler ar klippe deres hæk, mod stien eller mod 
naboer, 
og nogle som mangler at fjerne ukrudt eller andet bevoksning i hækken, dette vil vi med 
denne mail bede  
jer om at få ordnet. 
 
Ud over ovenstående vil nogle have lejere modtage en påtale, for manglende vedligehold af 
haven. 
Manglende vedligehold af haven er til stor gene for naboer, bestyrelsen modtager jævnligt 
henvendelser fra frustrerede naboer ift. netop dette, og derfor ønsker bestyrelsen også her 
at stramme op. 
 
Bliver det påtalte ikke udført, kontaktes kolonihaveforbundets gartner med henblik at få styr 
på haven, dette selvfølgelig for have lejerens regning. 
 
HUSK at de have lejere der har have ud mod Ringvejen har pligt til at fjerne ukrudt langs 
hegnet. 
 
 
Bestyrelsen ønsker alle en fortsat god sommer J 
 
 
 


